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Abstract (en)
The present invention relates to a boot for alpine skiing or for walking equipped with an energy source (11) supplying an energy- consumption
device such as a heating device (1) and a device (16) controlling an element (13) for supplying the energy-consumption device, connected between
the energy source and the consumption device (1). This boot is characterised in that it comprises means (32, 34, 35) detecting the presence of a
foot inside the boot so as to permit the energy-supply element (13) to come on only when the boot is being worn, and to cause this supply element
(13) to turn off automatically as soon as the boot is taken off. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne une chaussure de ski alpin ou de randonnée équipée d'une source d'énergie (11) alimentant un dispositif
consommateur d énergie tel qu'un dispositif de chauffage (1) et un dispositif (16) commandant un organe (13) d'alimentation du dispositif
consommateur d énergie branché entre la source d'énergie et le dispositif consommateur (1). Cette chaussure est caractérisée en e qu'elle
comprend des moyens (32,34,35) détectant la présence d'un pied à l'intérieur de la chaussure afin d'autoriser l'ouver ture de l'organe (13)
d'alimentation en énergie uniquement lorsque la chaussure est chaussée et de provoquer automati quement la fermeture de cet organe
d'alimentation (13) aussitôt que la chaussure est déchaussée.
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